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19. Motie vreemd aan de orde van de dag van de 
fracties PGP, AB, CDA en VSP inzake 
Ongehinderd 

10 november 2020 • Actief aan de slag te gaan met 
toegankelijkheid in Valkenburg aan de Geul. 

• Aan te sluiten bij Ongehinderd en een eerste 
nulmeting uit te laten voeren van een aantal 
openbare gebouwen.  

• Valkenburg aan de Geul toe te voegen aan 
de app Ongehinderd. 

• De raad over voortgang en uitvoering te 
informeren. 

Update 13/05/25: wordt 1 voorstel 
kosten/batenanalyse door Ongehinderd 
met een voorstel om de gemeentelijke 
gebouwen en de gemeenschapshuizen 
aan te passen. Dit voorstel is voorzien 
voor de raad van 06/10/25. 
 

41 Raadsbrede motie vreemd aan de orde van de 
dag betreffende Gemeenschappelijke 
Regelingen 

19 juni 2023 Binnen de regio te onderzoeken of en op welke 
wijze verschillende GR-en, v.w.b. 
bedrijfsvoering aspecten, efficiënter kunnen 
samenwerken.  

Update 22/11/24: in de raad van 
12/11/24 heeft de burgemeester 
aangegeven met de griffier de 
mogelijkheden te bespreken om via het 
rapporteursmodel meer grip te krijgen 
op Gemeenschappelijke Regelingen en 
de uitkomst voor te leggen via presidium 
(zie actielijst AZM 32). 
Update AZM 12/05/25: griffier is 
hierover in contact met collega griffiers 
voor opvragen ervaringen en hier 
mogelijk gezamenlijk in op te trekken 
gezien GR verhaal. Afronding voor zomer 
verwacht. Bevindingen worden via 
presidium gedeeld. 

44 Raadsbrede motie vreemd aan de orde van de 
dag inzake toewijzing woningen aan eigen 
inwoners 

9 oktober 2023 • Om vooruitlopend op een eventuele 
huisvestingsverordening samen met de 
woningcorporaties in Valkenburg aan de 
Geul om de tafel te gaan. 

• Om bij het opstellen van de 
prestatieafspraken 2024 (en de jaren erna), 
ervoor te zorgen dat het merendeel van de 
nieuw te bouwen woningen toegewezen 
worden aan eigen inwoners. 

• Deze prestatieafspraken vervolgens 

Dossier loopt. 
Update ED/FD commissie 27/11/24:  
Aandacht gevraagd voor oproep in deze 
motie bij project woningbouw 
schoollocatie Vilt: zie verslag 
commissievergadering.   



onderdeel te laten worden van een 
(eventuele) nieuwe huisvestingsverordening. 

45 Raadsbrede motie dialoog met 
gemeenteraden buurgemeenten 

7 november 2023 Om een advies te geven welke 
Heuvellandgemeenten veel raakvlakken met 
Valkenburg a/d Geul hebben, om zodoende een 
advies te krijgen welke gemeente als eerste te 
benaderen. 

AZM 12/05/25: met de strategisch 
adviseur, griffier en burgemeester zal 
een procesvoorstel worden opgesteld om 
de opdracht die de raad aan zichzelf 
heeft gesteld in beweging te zetten. 
Via griffie volgt datumvoorstel voor 
gezamenlijke raadssessie. 

58 Motie fractie AB inzake verduurzaming 
sportvereniging door vervangen verlichting 
sportvelden door energiezuinige LED 

12 november 2024 Verzoekt het college om: 
• Op zo kort mogelijke termijn met beide 

verenigingen in gesprek te gaan. 
• Tijdens de raadsvergadering van 16 

december 2024 hierover aan de raad verslag 
uit te brengen, zodat de raad aansluitend 
een besluit kan nemen over: 
➢ Een eventuele aanbesteding 

kunstgrasveld inclusief ledverlichting 
voor SV Geuldal. 

➢ En eventuele ledverlichting voor SV 
Sibbe. 

Commissie SD 25/11/24: bij de 
gewestelijke aangelegenheden heeft 
wethouder Dauven een update gegeven 
over de gesprekken met verenigingen. 
De uitkomst wordt met de raad gedeeld 
via RIB of een update in commissie SD. 
Update raad 16/12/24 en 31/03/25: 
wethouder Dauven heeft de raad 
geïnformeerd over de uitkomst van het 
gesprek met beide verenigingen.  
SV Geuldal wil graag gebruikmaken van 
mogelijkheid tot aanleggen 
kunstgrasveld, maar is ook in gesprek 
met gemeente Gulpen-Wittem over 
multifunctioneel complex. Als het voor 
2026 lukt met gemeente Gulpen-Wittem 
(en als leden aangeven in Gulpen-
Wittem te willen gaan voetballen) wordt 
de aanbesteding gemeente Valkenburg 
aan de Geul niet verder in gang gezet. 
SV Sibbe heeft behoefte aan LED 
verlichting, met name op A-veld. 
Realisatie kunstgrasvelden SV Geuldal, 
v.v. Walram en v.v. Berg vindt in 2026 
plaats. 
Zodra de mogelijkheid zich voordoet 
wordt overgegaan tot aanbrengen LED 
verlichting bij SV Sibbe, er is wellicht 
een mogelijkheid tot combineren met 
aanbrengen LED verlichting B-veld v.v. 
Walram. 
Update 11/03/25: zie brief (2025 84) van 
v.v. Walram inzake toekomst locatie in 



relatie tot gebouwen (opstal) en 
kunstgrasveld B-veld. 

60 Raadsbrede motie vreemd aan de orde van de 
dag ontvangen bijdrage aan de exploitatie van 
zwembad Mosaqua 

31 maart 2025 Onverwijld in overleg te treden met de 
gemeente Gulpen-Wittem en de overige 
genoemde buurgemeenten in het Heuvelland en 
de provincie om de mogelijkheden te verkennen 
hoe een (financiële) bijdrage aan de continuïteit 
van zwembad Mosaqua kan worden geleverd. 

Update 01/04/25: wethouder Dauven 
heeft de motie per mail verzonden aan 
wethouder Last gemeente Gulpen-
Wittem met verzoek om reactie. 
Update 08/04/25: zie van gemeente 
Gulpen-Wittem ontvangen brieven en 
persbericht (2025 120). 
 
Update 13/5/25: voorstel structurele 
financiële bijdrage zwemvoorziening 
Mosaqua raad 26/05/26. 
Brief (154) d.d. 110525 van de heer       
L. Duyvendak (raadslid PRO Gulpen-
Wittem) inzake dankbrief gemeente 
Gulpen-Wittem aangaande Mosaqua. 
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